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Spørgsmål nr. S 1557 
§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 
Til:  

Dato: 3. juli 2020 

Stillet af: Kirsten Normann Andersen (SF)  

Mener ministeren, at det er ok, at en borger skal vente 2-3 måneder, fra at 

Medicinrådet træffer afgørelse, og til at behandlingen eksekveres i 

sundhedsvæsenet?  

(Spm. nr. S 1557). 

Begrundelse 

I Berlingske den 23. juni 2020 kan man i artiklen »Medicinen er godkendt, 

men 16-årige Camille venter stadig på behandling: »Hvorfor skal jeg blive 

blind, fordi der ikke sker noget i systemet?«« læse, at 16-årige Camille på 

anden eller tredje måned stadig venter på sin behandling, efter at 

medicinen er godkendt i Medicinrådet. 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på 

Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk og til Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 
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